



C/2025/1848

1.4.2025 г.

РЕШЕНИЕ НА БЮРОТО НА ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ

от 10 март 2025 г.

за изменение на Мерките по прилагане на Устава на членовете на Европейския парламент

(C/2025/1848)

БЮРОТО НА ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ,

като взе предвид Договора за функционирането на Европейския съюз, и по-специално член 223, параграф 2 от него,

като взе предвид Устава на членовете на Европейския парламент ⁽¹⁾, и по-специално член 21 от него,

като взе предвид член 25 от Правилника за дейността на Европейския парламент,

като има предвид, че:

- (1) Съгласно член 73, параграф 2 от Мерките по прилагане на Устава на членовете на Европейския парламент ⁽²⁾ („Мерките по прилагане“) всяка година максималната месечна сума за поемане на разноски за личните сътрудници, посочена в член 29, параграф 4 от Мерките по прилагане, при необходимост се индексира от Бюрото въз основа на установения от Евростат общ показател за измерване на промяната в издръжката на живота на длъжностните лица на ЕС („общ показател“) съгласно член 65 от Правилника за длъжностните лица на Европейския съюз и Условията за работа на другите служители, установени с Регламент (ЕИО, Евратом, ЕОБС) № 259/68 на Съвета ⁽³⁾ („Правилник за персонала“) и приложение XI към него.
- (2) Тази индексация обикновено се определя от Бюрото през декември и влиза в сила със задна дата, считано от юли на въпросната година. Общият индекс обаче, определен от Евростат за периода от 1 юли 2023 г. до 1 януари 2024 г., беше установен на 103,0 (+3,0 %), равен на прага от 3 %, установен в Правилника за персонала за задействане на междинно актуализиране на възнагражденията на длъжностните лица на ЕС, и следователно беше необходима междинна актуализация на месечната сума на надбавката за парламентарни сътрудници на членовете на ЕП.
- (3) За първата половина на 2024 г. Комисията определи приложимия размер на корекцията на 3 %. Поради това на заседанието си от 24 юни 2024 г. Бюрото реши да увеличи месечната сума на надбавката за парламентарни сътрудници с 3 %, така че тя да достигне 29 557 EUR, считано от 1 януари 2024 г. ⁽⁴⁾
- (4) За втората половина на 2024 г. Комисията определи приложимия размер на корекцията на 5,3 %, който да бъде приложен на два етапа чрез първа индексация от 4,1 %, считано от 1 юли 2024 г., и втора индексация от 1,2 %, считано от 1 април 2025 г.
- (5) В съответствие с това на заседанието си от 16 декември 2024 г. Бюрото реши да увеличи месечната сума на надбавката за парламентарни сътрудници с 4,1 % на 30 769 EUR, считано от 1 юли 2024 г. ⁽⁵⁾

⁽¹⁾ Решение 2005/684/ЕО, Евратом на Европейския парламент от 28 септември 2005 г. за приемане на Устав на членовете на Европейския парламент (ОВ L 262, 7.10.2005 г., стр. 1, ELI: <http://data.europa.eu/eli/dec/2005/684/oj>).

⁽²⁾ Решение на Бюрото от 11 септември 2023 г. за изменение на Мерките по прилагане на Устава на членовете на Европейския парламент и за отмяна на решението на Бюрото от 19 май и 9 юли 2008 г. (ОВ С, C/2024/2814, 26.4.2024 г., ELI: <http://data.europa.eu/eli/C/2024/2814/oj>).

⁽³⁾ ОВ L 56, 4.3.1968 г., стр. 1.

⁽⁴⁾ Решение на Бюрото на Европейския парламент от 24 юни 2024 г. за изменение на Мерките по прилагане на Устава на членовете на Европейския парламент (ОВ С, C/2024/4279, 1.7.2024 г., ELI: <http://data.europa.eu/eli/C/2024/4279/oj>).

⁽⁵⁾ Решение на Бюрото на Европейския парламент от 16 декември 2024 г. за изменение на Мерките по прилагане на Устава на членовете на Европейския парламент (ОВ С, C/2024/7537, 20.12.2024 г., ELI: <http://data.europa.eu/eli/C/2024/7537/oj>).

- (6) За да се отрази напълно приложимият размер на корекцията от 5,3 %, определен от Комисията, месечната сума на надбавката за парламентарни сътрудници следва сега да бъде допълнително увеличена с 1,2 % на 31 138 EUR, считано от 1 април 2025 г. За тази цел член 29, параграф 4 от Мерките по прилагане следва да бъде съответно изменен,

ПРИЕ НАСТОЯЩОТО РЕШЕНИЕ:

Член 1

В член 29 от Мерките по прилагане параграф 4 се заменя със следното:

„4. Максималната месечна сума за поемане на разноски за всички лични сътрудници, посочени в член 30, е 31 138 EUR, считано от 1 април 2025 година.“.

Член 2

Настоящото решение влиза в сила в деня след публикуването му в *Официален вестник на Европейския съюз*.

Настоящото решение се прилага от 1 април 2025 г.
